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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1633 Vargrevir i Skåne

Vargar vandrar långt, och många vargar har under åren hamnat i Skåne. De har 
sällan stannat i vårt sydligaste landskap då miljön, där det är öppna ytor och tätt 
mellan samhällen, inte passat vargen. Men nu pekar allt på att det etablerats ett 
vargrevir. Eftersom Skåne har några av de tätaste viltstammarna i Sverige 
skulle ett etablerat vargrevir kraftigt försvåra viltförvaltningen då man är 
beroende av löshundsjakten. Det kan snabbt leda till att viltstammarna ökar 
med ökande problem i trafiken och ökade viltskador i jord- och skogsbruk. 
Dessutom är Skåne med sina öppna ytor helt beroende av frigående betande 
djur, vilket direkt skulle försvåras med ett etablerat vargrevir.

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att vi inte ska få en situation med ett 
etablerat vargrevir i Skåne?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-04
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


